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Na základě vaší žádosti ze dne 16. 7. 2024 sdělujeme: 

 přes oficiální školní komunikační systém Bakaláři jsme ve 2. pololetí školního roku 2023/2024 
zákonným zástupcům žáků zaslali 2 informace zřizovatele: 

 dotazníkové šetření zřizovatele, 26. 1. 2024 

 leták corrency.prostejov.cz, 4. 6. 2024 

 dle našeho názoru jde o informace vztahující se ke vzdělávání a podpoře žáků na území města 
Prostějova, bylo tedy i naším oprávněným zájmem (Oprávněný zájem je uveden v čl. 6 
nařízení GDPR) tyto informace zákonným zástupcům našich žáků předat. 

Další informace od zřizovatele jsme poslali prostřednictvím třídních učitelů rodičům žáků na jejich e-
mailové kontakty. Bylo to: 

 5. 6. 2024 – krátká informace z dění v samosprávě – otevření nově zrekonstruovaného hřiště 
na ZŠ Melantrichova v Prostějově, 

 13. 6. 2024 – krátká informace z dění v samosprávě – rekonstrukce stávajícího sportoviště 
u ZŠ Dr. Horáka v Prostějově, 

 25. 6. 2024 – krátká informace z dění v samosprávě – plánovaný nový areál městského 
bazénu. 

Dle našeho názoru jde o informace vztahující se ke vzdělávání a podpoře žáků na území města 
Prostějova, bylo tedy i naším oprávněným zájmem (Oprávněný zájem je uveden v čl. 6 nařízení 
GDPR) tyto informace zákonným zástupcům našich žáků předat. 

 

Česká školní inspekce  

Olomoucký inspektorát 
Wellnerova 25  

779 00  Olomouc 

http://www.zsval.cz/
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Informace zaslané od zřizovatele vnímáme jako plnění úkolů ve veřejném zájmu. Investice do 
prostějovských škol, investice do dětí vnímáme jako investici do rozvoje žáků na území města 
Prostějova.  

Odpovědi na vaše otázky: 

1. Co konkrétně zástupce ředitele školy zákonným zástupcům žáků zaslal a na základě čeho 

(jednalo se např. o instrukce Rady města?) 

Viz výše uvedené informace. 

2. Kolikrát byly tyto informace zákonným zástupcům zaslány? 

Informace zasíláme průběžně, pokud se týkají vzdělávání žáků a její podpory, v tomto 

případě 5x (viz výše). 

3. Proč byly informace zasílány přes systém Bakaláři? 

Je to způsob komunikace mezi školou a zákonnými zástupci žáků, mimo e-mailů a 

telefonních kontaktů.  

4. Obraceli se zákonní zástupci/popř. jiné osoby v dané věci na školu? 

Evidujeme pouze jeden pozitivní ohlas na aktivitu corrency.prostejov.cz. Jinak nás nikdo ze 

zákonných zástupců žáků nekontaktoval.  

 

Jeden z koncepčních záměrů naší školy je intenzivní spolupráce s rodiči, pravidelně jim poskytovat 

základní informace o škole a aktivitách, objektivně je informovat o výsledcích práce jejich dětí a snažit 

se o oboustranný tok informací a kvalitní komunikaci. Zvyšovat spoluúčast rodičů na akcích školy, 

aktivně je zapojovat. Systematicky budovat kvalitní a pozitivní vztah s veřejností poskytováním 

informací o dění ve škole. Otevřená informovanost mezi školou, žáky a zákonnými zástupci je v naší 

škole pozitivně přijímaná. Dosud jsme se nesetkali s negativním ohlasem na naši vzájemnou 

komunikaci. 

V Prostějově 31. 7. 2024 

 

Mgr. Radim Weisser, ředitel školy 

 

Přílohy:  

1_Prostějov_leták_děti_final 

2_Průvodní_dopis_ŘŠ_dotazníkové_šetření_stavu_školství_v_Prostějově_2024 

3_Informace_zřizovatele_bazén 

4_Informace_zřizovatele_hřiště_zshor 

5_Informace_zřizovatele_hřiště_melan 
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Dotazník spokojenosti se školstvím v Prostějově. 

Vážení rodiče, 

důležitým pilířem vedení města jako zřizovatele je modernizace a investice do prostějovských škol. 
Investice do dětí vnímáme jako investice do budoucnosti města Prostějova. Usilujeme o dobře 
fungující školy, které děti rády navštěvují a ve kterých dostanou pevné základy vzdělání pro svůj další 
rozvoj se srozumitelnou, zajímavou a reálnou vzdělávací nabídkou.  
 
Zajímá nás názor rodičů (zákonných zástupců) k dostupnosti a kvalitě poskytovaného vzdělávání. 
 
Jako ředitel chci podpořit tuto výzvu zřizovatele a prosím vás o zapojení do dotazníkového šetření. 
 
Děkuji a přeji hezký den 
 
Mgr. Radim Weisser 
ředitel školy 
 
 
Vážení občané Prostějova, 
 
statutární město Prostějov připravuje zpracování SWOT analýzy současného stavu školství v 
Prostějově. Nedílnou součástí připravovaného materiálu je i dotazníkový průzkum určený nejširší 
veřejnosti.  
 
Požádáme Vás touto cestou o vyplnění dotazníku, ve kterém se budete moci vyjádřit k současnému 
stavu předškolního, základního a středního vzdělávání v Prostějově. Zajímá nás Vaše subjektivní 
hodnocení dostupnosti a kvality poskytovaného vzdělávání, vybavenosti škol, klimatu na školách, 
způsobu komunikace a předávání informací. 
 
Prosíme Vás tedy o vyplnění tohoto dotazníku. Vaše odpovědi pro nás budou cennou zpětnou vazbou, 
jak hodnotíte jednotlivé sledované oblasti. SWOT analýza je metoda, jejíž pomocí je možno 
identifikovat silné a slabé stránky, příležitosti a hrozby spojené s určitou oblastí – v našem případě 
školství v Prostějově.  
 
Dotazník je připravený v elektronické formě a je zcela anonymní. Jeho vyplnění Vám zabere cca 10 
minut a vyjádřit se můžete pouze k té oblasti, která Vás zajímá. S výsledky budete po zpracování 
seznámeni prostřednictvím webu statutárního města Prostějova a Radničních listů. 
 
Dotazník je dostupný na tomto odkazu: Dotazník spokojenosti se školstvím v Prostějově 
https://forms.gle/f1Zm4PVriSAnrUjv9 
 
Děkujeme Vám předem za Váš čas a za Vaše hodnocení. 
  
PaedDr. Jan Krchňavý 
předseda školské komise 
  
Mgr. Petr Ivánek 
vedoucí odboru školství, kultury a sportu  
 

https://forms.gle/f1Zm4PVriSAnrUjv9
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Vážení rodiče, 

 

zasílám Vám další krátkou informaci z dění v samosprávě. 

 

Rada města Prostějova  v minulých dnech navrhla, aby v Prostějově vyrostl větší bazén, než 

se původně plánovalo. Bazén bude mimo jiného sloužit i pro výuku plavání žáků a dětí 

prostějovských škol. Stále platí délka bazénu 25 metrů, ale místo osmi drah počítáme s deseti. 

Rozhodli jsme se tak mimo jiné i na základě doporučení Sportovní komise a po konzultacích 

se zástupci plaveckého oddílu. 

 

Nový areál má kromě velkého bazénu nabízet také několik menších bazénů pro děti, rozsáhlý 

saunový svět, ledovou jeskyni, whirlpool i fitness zónu. Věřím, že to bude skvělé zařízení 

nejen pro děti a žáky prostějovských škol, ale pro všechny generace našich občanů. 

 

Každý z nás by samozřejmě chtěl, aby byl nový bazén co největší. Ovšem postavit ve městě 

například bazén o rozměru 50 metrů x 10 drah považuji za nereálné. Trvání na takové 

myšlence by pravděpodobně znamenalo ukončení připravovaného projektu a náhradní řešení 

v podobě opravy našich lázní. Podobně velký bazén je totiž jediný v České republice, a to v 

krajském městě Plzni. Ani Praha se svým rozpočtem takový bazén nemá. Takto 

megalomansky pojatý projekt není možné v Prostějově realizovat s ohledem na investiční i 

následné provozní náklady. Zjednodušeně řečeno, nemáme miliardu na takový bazén. 

 

Pro zajímavost přikládám vizualizace námi připravovaného projektu.  

  

S pozdravem 

Bc. Miloš Sklenka 

náměstek primátora 

Statutární město Prostějov 

nám. T. G. Masaryka 130/14 

796 01 Prostějov 

+420 582 329 140 

milos.sklenka@prostejov.eu 

www.prostejov.eu 
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Vážení rodiče, 

 

chtěl bych Vás jménem vedení města Prostějova informovat o důležitých událostech týkajících se 

školství v našem městě. Volíme i tuto formu oslovení e-mailem, jako další informační kanál (kromě 

informací v Prostějovských radničních listech a na webových stránkách města). Nebudeme Vás 

zahlcovat obsáhlou informací, ale vždy jen krátce upozorníme na nějakou zajímavou událost. 

 

 
 

Jedná se o rekonstrukci stávajícího sportoviště u základní školy Dr. Horáka. Nový atletický ovál na 

místě stávajícího atletického oválu, který je v nevyhovujícím stavu. Nový ovál bude mít 4 běžecké 

dráhy délky 220 m, běžecká rovinka bude mít 4 dráhy s maximální délkou běhu 100 mm, se 

sportovním povrchem. Nově je navržen sektor pro vrh oštěpem s délkou rozběhu 18 m, sektor pro 

skok do dálky s novým doskočištěm a maximální délkou rozběhu 39,5 m. Sektory jsou také navrženy 

se sportovním povrchem SP a drenážním systémem. Na nově zpevněné plochy u vrhu koulí a hřiště 

na kopanou budou umístěny lavičky. Na zpevněnou plochu u víceúčelového hřiště jsou navrženy 

stolní sety a přístřešek. 

 

 

S pozdravem 

 

Bc. Miloš Sklenka 

náměstek primátora 

 

Statutární město Prostějov 

nám. T. G. Masaryka 130/14 

796 01 Prostějov 

+420 582 329 140 

milos.sklenka@prostejov.eu<mailto:milos.sklenka@prostejov.eu> 

www.prostejov.eu<http://www.prostejov.eu/> 

datová schránka: mrtbrkb 



Vážení rodiče,  

 chtěl bych Vás jménem vedení města Prostějova informovat o důležitých událostech 

týkajících se školství v našem městě. Volíme i tuto formu oslovení e-mailem, jako další 

informační kanál (kromě informací v Prostějovských radničních listech a na webových 

stránkách města). Nebudeme Vás zahlcovat obsáhlou informací, ale vždy jen krátce 

upozorníme na nějakou zajímavou událost. 

Jako první je zde informace o otevření nově zrekonstruovaného hřiště na ZŠ 

Melantrichova. Jedná se o první etapu v nákladu cca 7,5 milionů korun. Tato rekonstrukce je 

součástí celkového plánu rekonstrukcí sportovišť. Budu velmi rád, když se přijdete podívat. 

  

S pozdravem 

  

 

Bc. Miloš Sklenka 

náměstek primátora 

  

Statutární město Prostějov 

nám. T. G. Masaryka 130/14 

796 01 Prostějov 

+420 582 329 140 

milos.sklenka@prostejov.eu 

www.prostejov.eu 

datová schránka: mrtbrkb 
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